
Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal
Datum 02-03-2020
Tijd 19:30 – 20:00
Locatie Raadzaal
Voorzitter mevrouw N.J.A.G. Alofs

Leden commissie 
sociaal

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL: 
LS:       

P. Houben, J. Engelen, J. Schreurs
M. Bultman, G. Laemers  
J. van den Beuken en vacature
I. Schors
M. Ouwerkerk 
P. Beerens
R. Verheul

Afwezigheid / vervanging De heren Houben (SV) van den Bueken (CDA) en 
Beerens (PAL) zijn afwezig en worden 
resp.vervangen door A. van Vlodrop, R. 
Flinsenberg en H. Glessner 

Aanwezige 
portefeuillehouders

De heren  Martens en Janssen

Overige aanwezige 
raadsleden/commissieled
en

De heren Graef, Voermans

Ambtelijke ondersteuning L. Jeurninck
Deelname derden G. Fleuren (Synthese)
Insprekers Geen
Publieke tribune  1  persoon
Pers M. Suilen (De Limburger)
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 
hierboven aangegeven.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld, met 
uitzondering van de presentatie van Synthese bij agendapunt 8a. Hier is 
geen behoefte aan omdat de stukken voldoende duidelijk zijn.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Het verslag van de vergadering van de commissie van 27 januari 2020 wordt 
conform voorliggend concept vastgesteld.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt.

5 Presentatie en thema's
Er zijn geen presentaties bij deze vergadering.

6 Raadsvoorstellen
6.a Vaststellen Regiovisie Aanpak Huiselijk Geweld en 

Kindermishandeling Noord- en Midden-Limburg
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 17 maart 2020 conform het raadsvoorstel te besluiten. 
Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen kunnen.
De heer Engelen vindt het een belangrijk onderwerp en het is ook belangrijk 
om aan te sluiten bij de regio. Mw. Glessner vraagt naar de situatie specifiek 
voor Leudal, en wil graag iemand van het veiligheidshuis uitnodigen. Mw. 
Ouwerkerk vraagt of er ook gemeten wordt en naar de evaluatie hiervan. De 
heer Janssen antwoordt dat er gemeten wordt, en dat de evaluatie t.z.t. ook 
naar de commissie komt.
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7 Vanuit de raad ingekomen stukken
7.a Motie gemeenteraad Dongen & brief aan minister over kosten 

Jeugdzorg
De fractie Ronduit Open peilt de mening van de commissie, en de commissie 
is op uitzondering van de heer Flinsenberg van de fractie CDA voorstander 
van indiening van een gelijkluidende motie vreemd aan de orde van de dag. 
De heer Flinsenberg wil hierover eerst met de fractie beraadslagen. 
Er wordt nog gevraagd naar het bedrag voor Leudal. In de gemeente Dongen 
bedraagt dit 1 miljoen €. In Leudal gaat het om 4,7 miljoen €.

8 Aan de commissie gerichte stukken
8.a Jaarrapportage Synthese 2019

De jaarrapportage van Synthese is duidelijk. Een begeleidende presentatie is 
niet nodig. Mw. Ouwerkerk vraagt naar de inzet van bureau 9. Dit bureau 
doet aanvullende werkzaamheden (combinatiefunctionaris) waaronder de 
sportcoach, en dit gebeurt in overleg met Synthese.
Medio dit jaar zal ook een besluit vallen over de continuering van Synthese 
als welzijnspartner. Er komen nog enkele rapportages (drie keer per jaar) en 
in juni wordt een raadsinformatiebijeenkomst gepland, vergelijkbaar met de 
in 2019 gehouden bijenkomst in het business centrum Roggel. Verder zal het 
college ook nog aan diverse partners advies vragen over de continuering, 
zoals CJG en de adviesraad. Synthese werkt ook samen met de KBO als het 
gaat om eenzaamheidsbestrijding. Daarnaast is het project Leudalmaatjes. 
Hierin zijn ongeveer 35 organisaties betrokken, die elkaars maatje zijn, en 
een netwerk vormen die mensen laagdrempelig de weg kan wijzen bij vragen 
of ondervonden problemen.  

8.b Collegemededeling bezuinigingsvoorstellen Jeugdhulp
De commissie vraagt naar de reactie van het college op de brief van de 
adviesraad, die enkele dagen geleden is verzonden. De heer Janssen 
antwoordt dat de reactie, conform het advies van de griffier zal worden 
gestuurd aan de raadsleden en de commissie. De heer Flinsenberg vraag 
wanneer het college nu een komt met concrete maatregelen en acties om het 
tekort terug te dringen. In de collegemededeling vraagt het college om input 
van de fracties. De fractie Samen Verder meldt dat ze zullen reageren. De 
heer Flinsenberg zal zijn fractie (CDA) adviseren af te wachten.
Er zal een raadsinformatiebijeenkomst worden georganiseerd en daarin 
zullen voorstellen worden gedaan. Over de exacte hoogte van de 
bezuinigingen die de eerste maatregelen hebben opgeleverd is nog niets te 
zeggen. Wel wordt gestuurd op de beloofde bezuinigingen tijdens de 
begrotingsbehandeling. Er zijn nog steeds positieve gesprekken gaande 
tussen de gemeente Leudal en Weert (ondanks de berichtgeving in de 
media) over de samenwerking en de verevening. Verwacht wordt dat binnen 
enkele weken een reactie kan worden gegeven door het college.

8.c Schriftelijke mededelingen portefeuillehouder (nieuwsbrief)
Er zijn geen vragen t.a.v. de nieuwsbrief

9 Langetermijnkalender
De lange termijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen

10 Openstaande actiepunten
Het bestuur van het Samen Zorgen Huis zal worden uitgenodigd om toe te 
lichten hoe de stand van zaken is, nu dat het SZH geopend is.

11 Mededelingen en Rondvraag
De heer Flinsenberg ziet graag snel duidelijkheid over de aanbesteding 
leerlingenvervoer. Ouders en werknemers vervoersbedrijven zijn ongerust. 
De wethouder antwoordt dat men tijdig is gestart met de aanbesteding om 
ruim voor het nieuwe school jaar duidelijk te hebben. Het bureau Trafficon 
begeleidt hierbij en is inmiddels zeer ervaren.

12 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
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om 20:00 uur. De volgende vergadering is gepland op maandag 6 april 2020


